

UNITED NATIONS



NATIONS UNIES

Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

VOLUME 100

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

*Treaties and international agreements registered
or filed and recorded with the Secretariat
of the United Nations*

VOLUME 100

1951

**I. Nos. 1383-1396
II. Nos. 285-288**

TABLE OF CONTENTS

I

*Treaties and international agreements
registered from 23 August 1951 to 7 September 1951*

	<i>Page</i>
No. 1383. International Labour Organisation and Dominican Republic:	
Basic Agreement for the provision of technical assistance. Signed at Ciudad Trujillo, on 14 May 1951, and at Geneva, on 18 June 1951	3
No. 1384. International Labour Organisation and India:	
Basic Agreement for the provision of technical assistance. Signed at New Delhi, on 26 April 1951	19
No. 1385. International Labour Organisation and Peru:	
Basic Agreement for the provision of technical assistance. Signed at Lima, on 13 April 1951	31
No. 1386. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Siam:	
Exchange of notes constituting an agreement regarding the desequestration by the Government of Siam of Allied banking and commercial concerns and an undertaking to afford every possible co-operation and assistance to the Allies. Bangkok, 8 May 1947	47
No. 1387. Norway and Ireland:	
Exchange of notes constituting an agreement relative to commercial relations. Dublin, 2 July 1951	53
No. 1388. Pakistan and United States of America:	
Agreement for technical co-operation. Signed at Karachi, on 9 February 1951	67
No. 1389. International Labour Organisation and Ecuador:	
Basic Agreement for the provision of technical assistance. Signed at Quito, on 19 April 1951	77

*Traités et accords internationaux enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire au Secrétariat
de l'Organisation des Nations Unies*

VOLUME 100

1951

I. Nos 1383-1396
II. Nos 285-288

TABLE DES MATIÈRES

I

*Traités et accords internationaux
enregistrés du 23 août 1951 au 7 septembre 1951*

Pages

N° 1383. Organisation internationale du Travail et République Dominicaine :	
Accord de base relatif à la fourniture d'une assistance technique. Signé à Ciudad-Trujillo, le 14 mai 1951, et à Genève, le 18 juin 1951	3
N° 1384. Organisation internationale du Travail et Inde :	
Accord de base relatif à la fourniture d'une assistance technique. Signé à New-Delhi, le 26 avril 1951	19
N° 1385. Organisation internationale du Travail et Pérou :	
Accord de base relatif à la fourniture d'une assistance technique. Signé à Lima, le 13 avril 1951	31
N° 1386. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Siam :	
Échange de notes constituant un accord relatif à la levée, par le Gouvernement du Siam, du séquestre sur les entreprises bancaires et commerciales des Alliés et comportant l'engagement d'accorder aux Alliés toute la coopération et l'assistance possibles. Bangkok, 8 mai 1947	47
N° 1387. Norvège et Irlande :	
Échange de notes constituant un accord relatif aux relations commerciales. Dublin, 2 juillet 1951	53
N° 1388. Pakistan et États-Unis d'Amérique :	
Accord relatif à la coopération technique. Signé à Karachi, le 9 février 1951	67
N° 1389. Organisation internationale du Travail et Équateur :	
Accord de base relatif à la fourniture d'une assistance technique. Signé à Quito, le 19 avril 1951	77

	<i>Page</i>
No. 1390. International Labour Organisation and Greece :	
Basic Agreement for the provision of technical assistance. Signed at Athens, on 25 April 1951	93
No. 1391. International Labour Organisation and Israel :	
Basic Agreement for the provision of technical assistance. Signed at Hakirya, on 19 February 1951	105
No. 1392. International Labour Organisation and Liberia :	
Basic Agreement for the provision of technical assistance. Signed at Mon- rovia, on 2 April 1951	117
No. 1393. International Labour Organisation and Mexico :	
Basic Agreement for the provision of technical assistance. Signed at Mexico, on 6 April 1951	131
No. 1394. International Labour Organisation and Pakistan :	
Basic Agreement for the provision of technical assistance. Signed at Karachi, on 16 May 1951	147
No. 1395. International Labour Organisation and Thailand :	
Basic Agreement for the provision of technical assistance. Signed at Bangkok, on 11 July 1951, and at Geneva, on 6 August 1951	159
No. 1396. United States of America and Peru :	
Exchange of notes (with memorandum of agreement) constituting an agree- ment extending and modifying the Agreement of 19 and 20 May 1943, as extended and modified, relating to the establishment of the Inter- American Cooperative Food Production Service in Peru. Lima, 11 June 1945 and 22 November 1946	
Exchange of notes (with memorandum of agreement) constituting an agree- ment extending and modifying the above-mentioned Agreement of 19 and 20 May 1943. Lima, 4 December 1946 and 29 January 1947	
Exchange of notes constituting an agreement extending the above-mentioned Agreement of 19 and 20 May 1943, as modified and extended. Lima, 28 June and 8 July 1948	
Exchange of notes constituting an agreement modifying and extending the above-mentioned Agreement of 19 and 20 May 1943, as modified and extended. Lima, 17 and 18 August 1949	170

	<i>Pages</i>
N° 1390. Organisation internationale du Travail et Grèce :	
Accord de base pour l'octroi de l'assistance technique. Signé à Athènes, le 25 avril 1951	93
N° 1391. Organisation internationale du Travail et Israël :	
Accord de base relatif à la fourniture d'une assistance technique. Signé à Hakiryá, le 19 février 1951	105
N° 1392. Organisation internationale du Travail et Libéria :	
Accord de base relatif à la fourniture d'une assistance technique. Signé à Monrovia, le 2 avril 1951	117
N° 1393. Organisation internationale du Travail et Mexique :	
Accord de base relatif à la fourniture d'une assistance technique. Signé à Mexico, le 6 avril 1951	131
N° 1394. Organisation internationale du Travail et Pakistan :	
Accord de base relatif à la fourniture d'une assistance technique. Signé à Karachi, le 16 mai 1951	147
N° 1395. Organisation internationale du Travail et Thaïlande :	
Accord de base relatif à la fourniture d'une assistance technique. Signé à Bangkok, le 11 juillet 1951, et à Genève, le 6 août 1951	159
N° 1396. États-Unis d'Amérique et Pérou :	
Échange de notes (avec mémorandum d'accord) constituant un accord prorogeant et modifiant l'Accord des 19 et 20 mai 1943, prorogé et modifié, relatif à la création au Pérou du Service interaméricain de coopération pour la production alimentaire. Lima, 11 juin 1945 et 22 novembre 1946	
Échange de notes (avec mémorandum d'accord) constituant un accord prorogeant et modifiant l'Accord susmentionné des 19 et 20 mai 1943. Lima, 4 décembre 1946 et 29 janvier 1947	
Échange de notes constituant un accord prorogeant l'Accord susmentionné des 19 et 20 mai 1943, prorogé et modifié. Lima, 28 juin et 8 juillet 1948	
Échange de notes constituant un accord modifiant et prorogeant l'Accord susmentionné des 19 et 20 mai 1943, prorogé et modifié. Lima, 17 et 18 août 1949	171